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Bajaj Auto India Ltd. Company is the third largest exporter of motorcycles in 

the world and one of the largest companies in the world in this field. It owns the 

sixth-largest motorcycle Factory in the world and the second-largest factory in 

India. Bajaj company has been able to consolidate its experience in many sectors 

and has a prominent presence in Asia. Africa and Latin America.

Bajaj has been honored with more than 40 international 

awards around the world since 1945 until today. The company 

owns several different models of motorcycles named Boxer, 

Avenger, Pulsar, and Dominar.

Tamimi For Commercial & Maintenance by its company the RedCAP for 

Trading, the exclusive agent for Ba Global, a company in Saudi Arabia and 

Bahrain.

ABOUT US



 من نحن
باجاج السيارات الهند المحدودة الشركة هي ثالث أكبر مصدر للدراجات النارية في 

العالم وواحدة من أكبر الشركات في العالم في هذا المجال. وهي تمتلك سادس 
أكبر مصنع للدراجات النارية في العالم وثاني أكبر مصنع في الهند. تمكنت شركة 

باجاج من ترسيخ خبرتها في العديد من القطاعات ولها حضور بارز في آسيا. أفريقيا 
وأمريكا اللاتينية.

تم تكريم باجاج بأكثر من 40 جائزة دولية حول العالم منذ عام 1945 
الدراجات  من  مختلفة  نماذج  عدة  الشركة  تمتلك  اليوم.  عام  حتى 

.Dominar و Pulsar و Avenger و Boxer النارية المسماة

التميمي للتجارة والصيانة من قبل شركتها RedCAP للتجارة ، الوكيل 
الحصري لشركة Ba Global ، وهي شركة في المملكة العربية السعودية 

البحرين.
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